
Bestyrelsesmøde den 12. december - 2018 

Til stede var: Grethe Christiansen, Søren-Ole Andersen, Finn Nielsen, Kim Noes, Anders Lassen. 
Bestyrelsesmødet blev afholdt hos Anders Lassen. 

Næste bestyrelsesmøde afholdes hos Kim Noes. 

 

                                              Dagsorden 

Status på beplantning: 

Torvene ser rigtig pæne ud efter der blev sat nye træer i forsommeren. Fliserne er blevet rettet 

fint op, og den eksisterende jord er udskiftet. Beboerne på de enkelte torve har være gode til at 

vande i den ekstrem tørre sommerperiode, det har været stærkt medvirkende til at træerne har 

fået så godt fat som de har. 

Det samme gøre sig gældende med træerne på boldbanen. Græsset der blev sået (Og eftersået 

af Gunnar) omkring træerne er også kommet godt op.  

Træerne omkring boldbanen skal tyndes ud. Det gør vi når der er tid og det bliver vejr til det.  

Hvis der er træer vi synes der er for svære at arbejde med, bestiller vi ekstern hjælp til at klare 

opgaven. Det er nok bortskaffelse af de nedskårne træer og grene der er den største opgave. 

Gunnar og Søren-Ole har arbejdet lidt med reparation af flisebelægningen, der var sunket på 

et par af stierne, og det ser fint ud.  

 

Status på gadebelysning: 

 Endelig afregning 

 Vordingborg Kommune – overtagelse 

 Seas-NVE 

Søren-Ole har været i en lang og tilsyneladende kompliceret problemstilling for Seas-NVE, 

det drejer sig om et beløb som vi har betalt for meget. Der er håb forude og der skulle blive en 

afklaring på det.  

Engangsudgift vedr. etablering 

Serviceudgifter 

Vedligeholdt  

Forsikring overtagelse medio april 2018 

 

Budgetopfølgning 

Status pt. i forhold til de budgetterede udgifter/poster 

Økonomi/kassebeholdning frem til næste kontingent 

 

Der mangler lige endelig afregning for enkelte poster, men det ser ud til at udgifterne passer 

fint med det vi har budgetteret med. 

 

Budget 2019 

Indledende øvelser, herunder tanker omkring forslag/budget 

Her luftede vi tanken om at plante forårsløg i bedede på torvene. Vi har haft det før, og det var 

meget dekorativt. Anders og Søren-Ole undersøger priser.  

 

Generalforsamlingen 2019 

Planen er at vores generalforsamling skal afholdes torsdag den 28. marts - 2019 i 

Kirsebærplantagens mødelokale. 

Grethe vil tage kontakt med udlejeren og se om det er muligt. 

 

 

Sekretær 

Anders Lassen 

 


